
Referat 

af bestyrelsesmøde i Dansk Münsterländer Klub den 6. juli 2022 

 

I mødet deltog: 

Christian Nøhr (CN) 

Finn Nederby (FN) 

Mona Storgaard (MS) 

Rasmus Thuesen (RT) 

Michael Slynge Nielsen (MSN) 

Jacob Lundgaard (JL) (Referent) 

Afbud: 

Peter Katholm (PK) 

Benjamin Gunthel Hansen (BGH) 

Referat fra sidste møde: 

Referatet godkendt. 

 DMK 

1. Efterårsmarkprøverne på Sjælland – status 

 

 

PK har oplyst overfor CN, at datoerne for efterårsmarkprøverne vil blive 

offentliggjort på hundeweb snarest muligt. 

Udgangspunkt for prøverne vil være klublokalerne i Stenlille Jagtforening. 

Lørdag den 24. september 2022 vil der blive afholdt kvalitetsprøver og søndag den 

25. september 2022 vinderklasse. Modsat tidligere vil der ikke blive afholdt 

kvalitetsprøver søndag. 

 

Bestyrelsen 

1. Formandsmøder 2022 

Som et led i at få et bedre indblik i aktivitetsområdernes virke i klubbens regi vil CN 

invitere til møder i fire jyske, et fynsk og et sjællandsk aktivistområde. Møderne vil 

blive afviklet i perioden medio august til ultimo september 2022. CN vil ud over 

indsamling af input også benytte møderne til at oplyse om fremtiden, herunder 

samarbejdet med de øvrige klubber i SJD-regi med henblik på at sikre allerede opnåede 



resultater og det fremtidige arbejde mod, at de stående hunde bliver danske jægeres 

foretrukne.   

CN vil også introducere en kommende ”Aktivistweekend”, der forventes at løbe af 

stablen første gang primo juni 2023. Aktivistweekenden er tænkt som et 

tilbagevendende initiativ, som en anerkendelse af aktivisternes store arbejde for 

klubbens medlemmer rundt om i landet.  

2. Kommunikation til og med medlemmer. Fast mail til de enkelte udvalg 

Det blev aftalt, at der indtil videre oprettes en ny samlet mail - Medlemsservice – 

hvortil alle henvendelser kan rettes, herunder ind- og udmeldelse af klubben. Mails til 

alle udvalg videresendes.  

3. Tilfredshedsundersøgelse - spørgeskema 

Dansk Münsterländer Klub har som alle andre klubber et behov for at få afklaret 

medlemmernes tilfredshed med det arbejde, der bliver udført i klubben. 

På den baggrund blev det besluttet, at der skal gennemføres en sådan 

tilfredshedsundersøgelse. MSN og RT vil udarbejde et udkast til undersøgelsen på 

baggrund af bl.a. de input CN vil indhente på sin kommende landsdækkende tur til 

aktivistområderne. 

4. Messeudstyr – status og fremtidig forretningsgang 

Punktet udsat til næste møde, da BGH, som er klubbens ansvarlige på området, havde 

meldt forfald til bestyrelsesmødet. 

5. Grosser - hjemmeside og markedsføring af grossere 

Det blev aftalt, at der hyres en professionelfotograf, som skal tage fotos, der har en 

kvalitet og tilstrækkelig stor opløsning til, at de kan lægges på grossernes hjemmeside. 

FN og MS aftaler det videre, så processen kan blive iværksat så hurtigt som muligt. 

 



6. Münsterländeren 

FN er ikke blevet præsenteret for klubbens medlemmer endnu. Det blev aftalt, at FN 

kort skal beskrive sig selv og sende tekst og et foto, så alt bliver bragt i næste nummer 

af Münsterländeren. 

Endvidere blev det aftalt, at de enkelte aktivistområder rundt i landet vil blive opfordret 

til at præsentere sig selve successive, så alle over tid kommer i bladet. CN vil komme 

med opfordringen på sine møder med aktivistområderne.  

Avlsvejledning 

          Intet drøftet.  

Samarbejdspartnere mm. 

1. SJD  

CN  

 

Diverse post mm 

 

1. Klubbens årshjul vil blive gennemgået af FN, der tillige vil komme med et udkast til 

et nyt årshjul, så klubbens arbejdsrytme bliver fremtidssikret.                                                                                                                                                       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


